

NCEES FE考試與教育課程

NCEES Fundamentals of Engineering (FE) EXAM and Training Course

| 關於FE考試 |

考生可透過報名NCEES的FE考試測得所學之工程科別基礎與專業知識，通過FE考試後即可報考同為NCEES的Principles and Practice of Engineering (PE)考試，當通過FE與PE考試後再加上累積的工作經驗，根據美國各州的規定可註冊當地的技師執照。FE考試為可培養學生與國際接軌並增進自己專業能力的第一步，對於未來進修或求職皆有很大的助益。

FE Exam is designed to measure examinee's basic knowledge of their major fields, especially for graduates and students who are close to finish an undergraduate engineering degree. It is the first step in the process of becoming a professional licensed Engineer (P.E). This exam, accordingly, would be an outstanding reference for both self-proving and job hunting.

證照 考試 FE Exam

報考資格 | 我國公私立大專院校相關科系之大四(含)以上在學學生
或經NCEES審查合格者

報名時間 | 隨時

考試時間 | 採用Computer-Based Testing(CBT) · 全年不分時段。

考試費用 | 審查及作業費用：新台幣6000元整

報名費用 | 美金175元整

台科大學生於民國108年7月31日止前報名者，享有校方補助，補助金額如下：
前15名：全額補助
第16-30名：補助新台幣6000元整，通過考試者加碼新台幣3000元獎勵金

考試地點 | Pearson VUE(台北市信義區基隆路一段163號12樓之3)

Requirement

Senior undergraduate students and graduate students enrolled in any universities in Taiwan.
Candidates with NCEES' s approval

Registration date
Any time

Examination Date
Choose your preferred date after your registration has been confirmed

Fee
Process fee: NTD 6000
Registration fee: USD 175
Scholarship for NTUST students.
Candidates should register FE exam before 31st July 2019.
First 15 candidates: Full subsidy (Process fee & registration fee)
The 16th -30th candidates: NTD 6,000 ; extra NTD 3,000 to reward the students who passed the exam.)

Examination Location
Pearson VUE (12F.-3, No. 163, Sec. 1, Keelung Rd., Xinyi Dist., Taipei City)

More Informaion
CIE: <http://www.cie.org.tw/>
NCEES: <https://ncees.org/>

立即報名

Register Immediately

<https://forms.gle/7r5FdohN5Fimojdj6>



教育 訓練 Training Course

★ 報名資格

此課程針對FE土木類別，歡迎相關領域學生報名。
For students majored in Civil & Construction Engineering

★ 課程日期

課程約4-5次，共15-18小時，預計於九月開學前後周末開始。

| Training Date |

The course includes 4-5 lessons (15-18 hours in total), which tentatively scheduled on a weekend in September.

★ 課程講師

莊政倫 大地工程技師

| Trainer |

Cheng-Lun Chuang / Geotechnical Engineer

★ 報名時間

即日起至民國108年7月31日止

| Application Deadline |

From now until 31st July, 2019

★ 報名人數

限30位，以名額額滿為止。

| Number of applicants |

The quota is limited to 30.

參與教育課程者，將會提供FE考試handbook
We provide handbook of FE exam for free for the participants.